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                                                         Z A P I S N I K 

 

1. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane   20. srpnja 2021.godine u 

prostorijama Kneţevog dvora u Pagu, Trg k. P. Krešimira IV, s poĉetkom u 9,00 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Davor Fabijanić, Stipe Ţunić, Branimir Paro Vidolin,Ana Šćiran,  

                     Ana Kuković Borgelott, Franĉi Bukša, Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić,  

                     Ţeljko Marţić i Domagoj Viĉević 

  ODSUTNI:   Toni Herenda (opr) i Mirjana Tiĉić 

 

 OSTALI:       gradonaĉelnik Ante Fabijanić,proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                       proĉelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                       Ana Šupraha, proĉelnica Upravnog odjela za prostorno ureĊenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović,  proĉelnik Upravnog odjela za proraĉun i financije Diogen  

                      Šuljić, zapovjednik JVP Pag Branko Potoĉnjak i novinar Radio Paga Josip  

                      Portada 

                  

           Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazoĉno 11 

vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

- verifikacija zapisnika konstituirajuće  sjednice Gradskog vijeća 

 

          Predsjednica Vijeća dala je zapisnik konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća na 

verifikaciju. 

         Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je sa 11 glasova „za“ (jednoglasno)  usvojen 

zapisnik konstituirajuće  sjednice Gradskog vijeća odrţane 8. lipnja 2021.godine. 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

         Predsjednica Vijeća Jasna Magaš, uz predloţeni dnevni red, predloţila je njegovu 

dopunu  sa toĉkom 39. ODLUKA o izmjeni i dopuni Odluke o prikljuĉenju na komunalne 

vodne graĊevine te takav dnevni red dala na glasanje. 

        Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici sa 11glasova „za“ 

(jednoglasno)   usvojili slijedeći 

 

                                                    D N E V N I   R E D 

 

1. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ o izvršenju Proraĉuna Grada Paga za 2020.godinu 

2. ODLUKE  o raspodjeli rezultata, 

3. IZVJEŠĆE o izvršenju Programa  gradnje objekata i ureĊaja  komunalne infrastrukture 

Grada Paga za 2020.godinu, 

4. IZVJEŠĆE  o izvršenju Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju 

Grada Paga za 2020.godinu, 

5. ODLUKA o kratkoroĉnom zaduţenju putem okvirnog kredita po poslovnom raĉunu, 

6. ODLUKA o davanju suglasnosti na podjelu i prijenos dijela poslovnog udjela u 

trgovaĉkom društvu Vodovod Hrvatsko primorje-juţni ogranak d.o.o.,  

7. ODLUKA o osnivanju trgovaĉkog društva Pag turizam d.o.o. 
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8. ODLUKA o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune STATUTA  Javne vatrogasne 

postrojbe Pag,  

9. IZVJEŠĆE o radu Javne vatrogasne postrojbe Pag za 2020. godinu, 

10. ODLUKA o naknadama ĉlanovima Gradskog vijeća i predsjednicima Vijeća mjesnih 

odbora Grada Paga, 

11. ODLUKA o rasporeĊivanju sredstava za financiranje politiĉkih stranaka i ĉlanova  

izabranih s liste grupe biraĉa zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga za 2021. 

Godinu (sijeĉanj-travanj 2021.) 

12. ODLUKA o rasporeĊivanju sredstava za financiranje politiĉkih stranaka i ĉlanova  

izabranih s liste grupe biraĉa zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga za 2021. 

godinu (lipanj-prosinac 2021.) 

13. ODLUKA o proglašenju 2021.godinu- godinom “Paške robinje”, 

14. ODLUKA o usvajanju Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Paga 

za 2021.godinu, 

15. ODLUKA o odreĊivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Paga, 

16. SMJERNICE za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na podruĉju Grada Paga za 

razdoblje od 2020. do 2024. godine, 

17. ODLUKA o  izmjeni i dopuni ODLUKE o komunalnom redu, 

18. ODLUKA  o izmjeni Odluke o komunalnim djelatnostima koje se mogu obavljati na 

temelju pisanog ugovora o koncesiji, 

19. ODLUKA o raspisivanju natjeĉaja za izbor i imenovanje ravnatelja/ice Gradske 

knjiţnice Pag, 

20.  ODLUKA o imenovanju POVJERENSTVA za proraĉun i financije 

21. ODLUKA o imenovanju POVJERENSTVA za prostorno ureĊenje  

22. ODLUKA o imenovanju  POVJERENSTVA za imovinsko pravna pitanja  

23. ODLUKA o imenovanju  POVJERENSTVA za društvene djelatnosti 

24. ODLUKA o imenovanju POVJERENSTVA za komunalno gospodarstvo  

25. ODLUKA o imenovanju POVJERENSTVA za  gospodarstvo 

26. ODLUKA o imenovanju POVJERENSTVA za meĊunarodnu i meĊugradsku suradnju 

27. ODLUKA o imenovanju POVJERENSTVA za razvoj mjesne samouprave  

28. ODLUKA o imenovanju ODBORA za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata  

29. ODLUKA o imenovanju SOCIJALNOG VIJEĆA Grada Paga  

30. ODLUKA o imenovanju  KOMISIJE za priznanja  

31. ODLUKA o imenovanju ĉlanova Upravnog vijeća Djeĉjeg vrtića Paški mališani 

32. ODLUKA  o izmjeni i dopuni Odluke o reguliranju prometa na podruĉju Grada Paga, 

33. ODLUKA o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi za groblja na podruĉju Grada Paga, 

  34. ODLUKA o davanju  na korištenje prostora u vlasništvu  Grada Paga (udruzi KOS) 

  35. ODLUKA  o davanju  na korištenje prostora u vlasništvu  Grada (udruzi  Volim Vlašići) 

  36.ODLUKA o davanju suglasnosti na formiranje graĊevne ĉestice, 

  37. ODLUKA   o nekorištenju prava prvokupa zemljišta na otoku Maunu. 

  38.ODLUKA o neprihvaćanju Ugovora br. 45-11-1/21 o suradnji na udruţenim  

       marketinškim aktivnostima, 

  39. ODLUKA o izmjeni i dopuni Odluke o prikljuĉenju na komunalne vodne graĊevine, 
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AD- 1.GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA  

            2020.GODINU 

 

         Diogen Šuljić –  Kroz dano obrazloţenje ostvarenja prihoda i primitaka, rashoda i 

izdataka u 2020.godini detaljno je dano obrazloţenje po svim stavkama te stojim na 

raspolaganje za daljnja pitanja. 

         Ţeljko Marţić –  Ono što je pozitivno je što je smanjen proraĉunski manjak. Ono što 

mi se ne sviĊa je probijanje stavki  u realizaciji rashodovne strane proraĉuna od 2 pa do 

preko 800%. Interesira me tko je osoba za nepravilnosti u Gradu 

         Diogen Šuljić – to sam ja kao proĉelnik tog odjela. 

         Ţeljko  Marţić – u sluĉaju probijanja stavki da li je trebalo reagirati. 

         Diogen Šuljić-   reagira se u sluĉaju ako tko  podnese prijavu. 

         Ţeljko Marţić -  Ne moţe se dogaĊati takvo prekoraĉenje stavki  od preko 200.000,00 

kuna  bez obzira o ĉemu se radi. Mislim da je u prekršaju osoba  koja je odobrila da se te 

stavke prekoraĉe. 

 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“  i 2 

glasa „protiv“ donijeli 

                                            GODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

               O IZVRŠENJU PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2020.GODINU 

 

 

AD- 2. ODLUKE  O RASPODJELI REZULTATA 

 

         Diogen Šuljić -  Iz fianncijskih izvještaja Grada Paga na dana 31.12.2020.godine kao 

financijski rezultat poslovanja utvrĊen je manjak  prihoda u iznosu od 24.441.858,95 kuna  

te se predloţenom Odlukom utvrĊuje rezultat poslovanja i obveza ukljuĉivanja 

viškova/manjkova po izvorima kao i preraspodjela u izmjeni i dopuni Proraĉuna Grada Paga 

za 2021.godnu. rezultata poslovanja 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ , 1 

glasom „protiv“ i 1 „suzdrţanim“ glasom  donijeli 

 

                                                             ODLUKU 

                                         O RASPODJELI REZULTATA 

 

 

 

AD – 3. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA  GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA 

            KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA PAGA ZA 2020.GODINU 

 

         Diogen Šuljić – temeljem Zakona o komunalnom gospodarstvu, gradonaĉelnik podnosi 

predstavniĉkom tijelu jedinice lokalne samouprave izvješće  o izvršenju Programa graĊenja 

komunalne infrastrukture za prethodnu kalendarsku  godinu. 
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        Program graĊenja komunalne infrastrukture izraĊuje se i donosi u skladu s izvješćem o 

stanju u prostoru, potrebama ureĊenja zemljišta planiranog prostornim planom  i planom 

razvojnih programa koji se donose na temelju posebnih propisa,a a vodeći raĉuna o 

troškovima graĊenja infrastrukture te financijskim mogućnostima i predviĊenim izvorima 

prihoda financiranja njezina graĊenja.  

 

          Obzirom  da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s  9 glasova „za“ , 1 

glasom „protiv“ i 1 „suzdrţanim“ glasom  donijeli 

 

                                                        ZAKLJUĈAK 

 

          Prihvaća se IZVJEŠĆE   o izvršenju Programa gradnje objekata i ureĊaja  

                 komunalne infrastrukture  Grada Paga za 2020. godinu. 

 

 

 

 

AD- 4. IZVJEŠĆE  O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŢAVANJA KOMUNALNE  

            INFRASTRUKTURE NA PODRUĈJU GRADA PAGA ZA 2020.GODINU 

 

             Diogen Šuljić – temeljem Zakona o komunalnom gospodarstvu, gradonaĉelnik 

podnosi predstavniĉkom tijelu jedinice lokalne samouprave izvješće  o izvršenju programa 

odrţavanja  komunalne infrastrukture za prethodnu kalendarsku  godinu. 

         Zakonom  o komunalnom gospodarstvu  propisano je da se Program odrţavanja 

komunalne infrastrukture izraĊuje i donosi u skladu s predviĊenim i raspoloţivim sredstvima 

i izvorima financiranja. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 glasa 

„protiv“ donijeli 

                                                        ZAKLJUĈAK 

                                                                      

              Prihvaća se IZVJEŠĆE   o izvršenju Programa odrţavanja  komunalne  

                   infrastrukture  na podruĉju Grada Paga za 2020. godinu. 

 

 

AD- 5. ODLUKA O KRATKOROĈNOM ZADUŢENJU PUTEM OKVIRNOG KREDITA  

           PO POSLOVNOM RAĈUNU 

 

          Diogen Šuljić - temeljem Zakona o proraĉunu, jedinica lokalne i podruĉne (regionalne) 

samouprave  moţe se kratkoroĉno zaduţiti najdulje do 12 mjeseci. 

Temeljem toga jedinica lokalne i podruĉne (regionalne) samouprave moţe se kratkoroĉno 

zaduţiti samo za premošćivanje jaza nastalog zbog razliĉite dinamike priljeva sredstava i 

dospijeća obveza i to uz odobrenje Gradskog vijeća. Slijedom navedenog predlaţe se 

donošenje ove Odluke. 
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          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

          O KRATKOROĈNOM ZADUŢENJU PUTEM OKVIRNOG KREDITA  

                                     PO POSLOVNOM RAĈUNU 

 

 

 

 

 AD- 6. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PODJELU I PRIJENOS DIJELA  

             POSLOVNOG UDJELA U TRGOVAĈKOM DRUŠTVU VODOVOD HRVATSKO  

             PRIMORJE-JUŢNI OGRANAK D.O.O. 

 

             Sanja Bukša Kustić –  Prijedlogom Odluke Grad Pag, kao ĉlan Društva  Vodovoda 

Hrvatsko primorje-juţni ogranak d.o.o., Senj, daje suglasnost da se temeljem Odluke 

Povjerenstva Vlade Republike Hrvatske za rješavanje sporova o pravima općina, gradova i 

ţupanija od dana 5. prosinca 2019. g.,  i Dopunske Odluke od dana 9. sijeĉnja 2020.g., te 

ispravljenog rješenja od 28. svibnja 2020.g.  poslovni udio u iznosu od 28.966.400,00 kuna 

podijeli  na dva poslovna udjela i to poslovni udio u iznosu od 24.043.100,00 kuna i poslovni 

udio u iznosu od 4.923.300,00 kuna.  Poslovni udio od 4.923.300,00 kuna  bi se prenio  na 

Općinu Kolan.  

        Ujedno se ovlašćuje gradonaĉelnika  Grada Paga da poduzme sve potrebne radnje 

vezano za provedbu ove Odluke. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

            O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PODJELU I PRIJENOS DIJELA  

    POSLOVNOG UDJELA U TRGOVAĈKOM DRUŠTVU VODOVOD HRVATSKO  

                              PRIMORJE-JUŢNI OGRANAK D.O.O. 

 

 

 

  AD- 7. ODLUKA O OSNIVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA PAG TURIZAM D.O.O. 

 

   Ante Fabijanić – Radi se o osnivnaju  novog trgovaĉkkog društva: Pag turizam. 

 Predloţena tvrtka obavljala bi poslove vezano uz razvoj turizma, Naime,  imamo projekt 

ureĊenja Starog grada, autobusni odgovor, meĊugradski prijevoz  što bi uz druge poslove 

vezane uz razvoj turizma obavljala ta tvrtka. 

  Ţeljko Marţić –  Obrazloţenje koje smo dobili uz Odluku je ĉisto tehniĉko. Tek sada  

smo od gradonaĉelnika ĉuli što bi  zapravo ta tvrtka trebala raditi. Stoga predlaţem da 

ubuduće u   obrazloţenju dobijemo obrazloţenje o svrsi osnivanje te tvrtke. 

 Što je sa financiranjem. U odluci stoji osnovni kapital u iznosu od 20.000,00 kuna. Da li će ta 

firma opterećivat proraĉun ili će sama sebe financirat. 
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   Ante Fabijanić- u prvom trenutku  trebat će pomoć Grada moţda u iznosu od cca  

200.000,00 kuna no  kasnije će morati raditi na trţišnom principu. 

 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“  i 2 

„suzdrţana“ glasa donijeli 

                                                             ODLUKU 
               O OSNIVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA PAG TURIZAM D.O.O. 
 

 

 

 

 

 AD- 8. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA IZMJENE I DOPUNE STATUTA   

             JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG 

 

        Sanja Bukša Kustić –  Sukladno  mišljenju Hrvatske vatrogasne zajednice JVP Pag je 

izmijenila svoj  Statut te zatraţila suglasnost Grada kao osnivaĉa. 

 

          Obzirom  da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s a dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“  i 2 

„suzdrţana“ glasa donijeli 

                                                             ODLUKU 

          O DAVANJU SUGLASNOSTI NA IZMJENE I DOPUNE STATUTA   

                            JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG 

 

 

 

 AD- 9. IZVJEŠĆE O RADU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG ZA 2020.  

             GODINU 

 

             Branko Potoĉnjak  dao je kratko obrazloţenje o radu i poduzetim aktivnostima koje je  

Javna vatrogasna postrojba  obavila tijekom 2020.godine. 

        

             Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                   Z A K LJ U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠĆE   o radu Javne vatrogasne postrojbe Pag  za 2020. godinu. 
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 AD- 10. ODLUKA O NAKNADAMA ĈLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA I  

               PREDSJEDNICIMA VIJEĆA MJESNIH ODBORA GRADA PAGA 

 

          Sanja Bukša Kustić -Izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i podruĉnoj 

(regionalnoj) samoupravi propisano je da ĉlan predstavniĉkog tijela u gradu koji ima više od 

1.000 do 5.000 stanovnika za svoj rad u predstavniĉkom tijelu i radnim tijelima 

predstavniĉkog tijela ne smije imati neto naknadu u ukupnom godišnjem iznosu više od 

6.000,00 kuna.  

         Odredbama istog zakona propisano je da se naknada za rad predsjednika predstavniĉkog 

tijela moţe odrediti u iznosu uvećanom za najviše 50%od gore navedene naknade. Slijedom 

navedenog napravljen je prijedlog Odluke.  Prijedlogom Odluke ĉlanovi radnih tijela 

Gradskog vijeća više neće imati pravona naknadu. 

 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 111 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

              ODLUKA O NAKNADAMA ĈLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA I  

              PREDSJEDNICIMA VIJEĆA MJESNIH ODBORA GRADA PAGA 

 

 

 

AD – 11.  ODLUKA O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE  

               POLITIĈKIH STRANAKA I ĈLANOVA IZABRANIH S LISTE GRUPE  

               BIRAĈA ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2021.  

               GODINU (SIJEĈANJ-TRAVANJ 2021.) 

 

        Sanja Bukša Kustić - Zakonom o financiranju politiĉkih aktivnosti, izborne promidţbe i 

referenduma utvrĊena je obveza jedinice lokalne samouprave da osiguraju u svojim 

proraĉunima sredstva za redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka. 

       Pravo na redovito godišnje financiranje iz sredstava proraĉuna jedinice lokalne i 

podruĉne (regionalne) samouprave imaju politiĉke stranke koje imaju ĉlanove u 

predstavniĉkom tijelu jedinice lokalne i podruĉne (regionalne) samouprave i nezavisni 

vijećnici. 

      Sredstva za redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka iz proraĉuna jedinica 

lokalne i podruĉne (regionalne) samouprave rasporeĊuju se na naĉin da se utvrdi jednaki iznos 

sredstava za svakog ĉlana u predstavniĉkom tijelu jedinice lokalne i podruĉne (regionalne) 

samouprave, tako da pojedinoj politiĉkoj stranci koja je bila predlagatelj liste pripadaju 

sredstva razmjerno broju dobivenih mjesta ĉlanova u predstavniĉkom tijelu prema konaĉnim 

rezultatima izbora za ĉlanove predstavniĉkog tijela jedinice samouprave. 

      Za svakoga izabranog ĉlana predstavniĉkog tijela jedinice lokalne i podruĉne (regionalne) 

samouprave podzastupljenog spola, politiĉkim strankama pripada i pravo na naknadu u visini 

10% iznosa predviĊenog po svakom ĉlanu predstavniĉkog tijela jedinice lokalne i podruĉne 

(regionalne) samouprave. 

      Proraĉunom Grada Paga za 2021. godinu planirana su sredstva za financiranje politiĉkih 

stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga (u daljnjem tekstu: Gradsko vijeće) u 

ukupnom iznosu od 50.000,00 kuna. 
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      Naglašava se da je prijedlog financiranja utvrĊen prema stanju na dan konstituirajuće 

sjednice Gradskog vijeća koja je odrţana  2021. 

      Slijedom svega navedenog za svakog ĉlana Gradskog vijeća utvrĊuje se jednaki iznos 

sredstava u visini od 300,00 kn/mjeseĉno. Svaka politiĉka stranka koja u Gradskom vijeću 

ima i ĉlanove podzastupljenog spola ima pravo i na dodatni iznos od 30,00 kn/mj. po ĉlanu 

podzastupljenog spola. 

           Ovo obrazloţenje  isto vrijedi i za slijedeću Odluku predviĊenu pod toĉkom 12.ove 

sjednice. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 
               O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE POLITIĈKIH 

STRANAKA I ĈLANOVA IZABRANIH S LISTE GRUPE  BIRAĈA ZASTUPLJENIH U  

                       GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA  2021. GODINU 

 

AD- 12. ODLUKA O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE  

              POLITIĈKIH STRANAKA I ĈLANOVA IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAĈA  
             ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2021. GODINU (LIPANJ- 

              PROSINAC 2021.) 

 

             Sanja Bukša Kustić – Obrazloţenje dano kroz prethodnu toĉku dnevnog reda vrijedi i 

za  ovaj prijedlog Odluke. 

  

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 
               O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE POLITIĈKIH    

STRANAKA I ĈLANOVA IZABRANIH S LISTE GRUPE  BIRAĈA ZASTUPLJENIH U  

                       GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA  2021. GODINU 

 

 

 

 

AD – 13. ODLUKA O PROGLAŠENJU 2021.GODINU- GODINOM “PAŠKE ROBINJE” 

 

          Franĉi Bukša –   KUD „Druţina“ Pag  ĉuvaju tradiciju igranja prve Hrvatske puĉke 

drame Robinja koja se igra već 200 godina. Stoga  KUD „Druţina“ predlaţe da se ova godina 

posebno obiljeţi kao „Godina  paške Robinje.  Vezano za to planiraju se  razna aktivnosti kao 

što je:  postavila se  Spomen ploĉa na Dominikanskom trgu izdavanje monografije o paškoj 

Robinji, nabavit će se nove uniforma za  uloge Turaka, nastup na Festivalu puĉkog teatra u 

Hercegovcu, kao i druge aktivnosti vezane uz  ljetni i zimski karneval. 

          Ţeljko Marţić –  Podrţavam ove aktivnosti i smatram akciju hvale vrijednu. Molio bih 

da kada se  upućuje ovakav materijal budu obrazloţenja. Nadalje već je prošla polovica 

godine te je ova inicijativa trebala biti prije. Bilo bi dobro da se ove aktivnosti koje je naveo 

g.Bukša i obiljeţe. 
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          Franĉi  Bukša –  KUD je bio uputio javni poziv da se svi zainteresirani za ovu akciju 

ukljuĉe u nju. Ţao mi je onih koji se nisu javili u roku pa neće biti spomenuti u knjizi. Sam 

rad na toj knjizi se ispolitizirao što mi je ţao jer se ne gleda što se radi već tko radi. Po meni je 

ova knjiga izuzetno vrijedna što će ostati za budućnost. 

         Jasna Magaš- ova toĉka je bila predviĊena za prošlu sjednicu Gradskog vijeća  gdje je 

bilo i obrazloţenje no kako je ono prekinulo sa radom toĉka se nije izglasala i nije proglašea 

na vrijeme. 

          Ţeljko Marţić – govorio sam o neĉem drugom. 

          Domagoj Viĉević – Ovu akciju podrţavam no smatram da smo trebali dobiti raspored 

aktivnosti, nosioce te  aktivnosti kao i financijski pan. 

          Franĉi Bukša –  2019.godine  KUD Druţina je proslavio 70 godišnjicu postojanja. Na 

tu sveĉanost su bili pozvani svi vijećnici Gradskog vijeća no neki  se nisu na nju odazvali, ali 

to njima  sluţi na ĉast. Što se tiĉe financijskih sredstava za  ovu aktivnost uglavnom se radi, 

osim nešto i od Grada, o privatnim donacijama te  sam smatrao da nije potrebno iznositi taj 

podatak. 

 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

                O PROGLAŠENJU 2021.GODINU- GODINOM “PAŠKE ROBINJE” 

 

 

 

AD – 14. ODLUKA O USVAJANJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM  

               U VLASNIŠTVU GRADA PAGA ZA 2021.GODINU 

 

Ana Šupraha - Ovom Odlukom usvaja se Godišnji plan upravljanja imovinom u 

vlasništvu Grada Paga za 2021.godinu kojeg je Grad Pag u obvezi donijeti u skladu s 

odredbama Zakona o upravljanju drţavnom imovinom te prema preporukama navedenim u 

Izvješću o obavljenoj reviziji upravljanja i raspolaganja nekretninama jedinica lokalne i 

podruĉne (regionalne) samouprave na podruĉju Zadarske ţupanije. 

Godišnjim planom upravljanja imovinom odreĊuju se:kratkoroĉni ciljevi i smjernice 

upravljanja imovinom Grada Paga, provedbene mjere u svrhu provoĊenja Strategije, 

-detaljna analiza stanja upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Grada Paga, 

-godišnji planovi upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Grada Paga. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

„suzdrţana“ glasa donijeli 

                                                             ODLUKU 

              O USVAJANJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM  

                          U VLASNIŠTVU GRADA PAGA ZA 2021.GODINU 
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AD – 15. ODLUKA O ODREĐIVANJU PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV  

               CIVILNE ZAŠTITE GRADA PAGA 

             Sanja Bukša Kustić -  Ovom odlukom odreĊuju se pravne osobe od interesa za sustav 

civilne zaštite na podruĉju Grada Paga, a u skladu s Procjenom rizika od velikih nesreća na 

podruĉju Grada Paga i ciljem priprema i sudjelovanja u otklanjanju posljedica katastrofa i 

velikih nesreća. 

          Obzirom  da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

„suzdrţana“ glasa  donijeli 

                                                             ODLUKU 

            O ODREĐIVANJU PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV  

                                 CIVILNE ZAŠTITE GRADA PAGA 

 

 

 

AD – 16.  SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE  

                NA PODRUĈJU GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE OD 2020. DO 2024. GODINE 

 

        Sanja Bukša Kustić - Smjernicama za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite 

definiraju se pojedinaĉni ciljevi i sveukupni cilj, konkretni koraci, potrebne mjere poradi kojih 

se ti koraci utvrĊuju prioritetnim u sustavu civilne zaštite za rok od 4 godine i to na svim 

subpodruĉjima sustava civilne zaštite. Smjernicama se utvrĊuje i naĉin provoĊenja 

kontinuiranog nadzora njihovog provoĊenja s nositeljima, naĉin izvješćivanja odgovorne 

osobe te izrada, predlaganje i usvajanje interventnih mjera kada se utvrde znaĉajna odstupanja 

koja ugroţavaju ostvarivanje pojedinaĉnih ili sveukupnog cilja na podruĉju civilne zaštite. 

Ciljevi Smjernica utvrĊuju se na temelju Procjene rizika od velikih nesreća Grada Paga i 

Plana djelovanja civilne zaštite Grada Paga, s naglaskom na preventivne mjere, odnosno 

povezivanje s javnim politikama i nositeljima kako bi se omogućilo odgovorno upravljanje 

rizicima od strane svih sektorskih sudionika s lokalne razine sustava civilne zaštite te razvoj 

organizacije sustava civilne zaštite i operativnih kapaciteta za reagiranje u velikim nesrećama. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                         SMJERNICE 
                  ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE  

             NA PODRUĈJU GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE OD 2020. DO 2024. GODINE 

 

 

AD – 17. ODLUKA O  IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

 

           Ana Šupraha -  Prijedlog ove Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu  

izraĊen je kakao bi se ista uskladila sa odredbama Zakona o komunalnom gospodarstvu u 

dijelu koji se odnosi na obvezu jedinice lokalne samouprave da osigura mogućnost korištenja 

površina javne namjene na naĉin koji omogućava kretanje osoba s posebnim potrebama. 
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            Nadalje zbog jednostavnije primjene mijenjaju se i kaznene odredbe na naĉin da se 

neki ĉlanci spajaju, dok se neke odredbe  reguliraju novim ĉlancima. Naime prilikom 

primjene kaznenih odredbi uoĉeno je da za odreĊena protupravna ponašanja nije predviĊena 

sankcija, dok su  odreĊena protupravna ponašanja sankcionirana u više ĉlanak. Slijedom 

navedenog predlaţe se  donošenje ove Odluke. 

 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                              ODLUKU 

               O  IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

 

 

 

 

AD – 18.  ODLUKA  O KOMUNALNONIM DJELATNOSTIMA KOJE SE MOGU  

                 OBAVLJATI NA TEMELJU PISANOG UGOVORA O KONCESIJI 

 

            Ana Šupraha -  Trenutno je na snazi Odluka o komunalnim djelatnostima koje se 

mogu obavljati na temelju ugovora o koncesiji. Kako je došlo do izmjene zakonske regulative  

propisano je da su usluţne komunalne djelatnosti: usluge parkiranja na javnim površinama i 

javnim garaţama, usluge javnih trţnica na malo, usluge ukopa i kremiranja pokojnika u 

krematoriju unutar groblja, komunalni linijski prijevoz putnika i obavljanje dimnjaĉarskih 

poslova. Dakle obzirom da djelatnost odvodnje otpadnih voda u dijelu koji se odnosi na 

crpljenje, odvoz i zbrinjavanje fekalija iz septiĉkih, sabirnih i crnih jama više nije usluţna 

komunalna djelatnost, predlaţe se  donošenje ove Odluke. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

             O IZMJENI ODLUKE O KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA KOJE SE  

           MOGU OBAVLJATI NA TEMELJU PISANOG UGOVORA O KONCESIJI 

 

 

 

 

AD – 19. ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEĈAJA ZA IZBOR I IMENOVANJE  

                 RAVNATELJA/ICE GRADSKE KNJIŢNICE PAG 

 

            Sanja Bukša Kustić – Grad Pag kao osnivaĉ Gradske knjiţnice  mora provesti 

postupak za imenovanje ravnatelja. Dosadašnjem ravnatelju istiĉe mandat od 4 godine, a i 

sadašnji ravnatelj odlazi u mirovinu te je Grad duţan provesti postupak  za izbor novog 

ravnatelja/ce. U sluĉaju da nema prijavljenih kandidata ili prijave ne budu pravovaljane 

ponoviti će se natjeĉaj u skladu sa zakonskim propisima.  
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          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

              O RASPISIVANJU NATJEĈAJA ZA IZBOR I IMENOVANJE  

                        RAVNATELJA/ICE GRADSKE KNJIŢNICE PAG 

 

 

 

AD – 20.  ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA PRORAĈUN I FINANCIJE 

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Ţeljko Marţić – Koliko vidim od 60-ak ĉlanova povjerenstava samo su 3 mjesta 

predviĊena za oporbu, što je niti 5% od ukupnog broja ĉlanova. Smatram da je taj broj trebao 

biti srazmjeran  izbornim rezultatima.  To bi doprinosilo  boljem radu na samoj sjednici 

Vijeća jer bi se prije sama sjednice ti materijali detaljnije raspravili. 

          Branimir Paro Vidolin –  U prošlom sazivu gdje ste vi bili vladajuća većina niste niti 

jedno mjesto u povjerenstvima Vijeća  dali ĉlanovima oporbe . Dakle vi ste donijeli 

tajpresedan. 

 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli 

                                                             ODLUKU 

          O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA PRORAĈUN I FINANCIJE 

 

 

 

AD – 21. ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA PROSTORNO UREĐENJE 

  

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

 

          Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 glasa 

„protiv“  donijeli 

                                                             ODLUKU 

        O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA PROSTORNO UREĐENJE 
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AD- 22 .ODLUKA O IMENOVANJU  POVJERENSTVA ZA IMOVINSKO PRAVNA PITANJA  

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli  

                                                             ODLUKU 
             O IMENOVANJU  POVJERENSTVA ZA IMOVINSKO PRAVNA PITANJA  
 

 

AD- 23. ODLUKA O IMENOVANJU  POVJERENSTVA ZA DRUŠTVENE DJELATNOSTI 

 

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli 

                                                             ODLUKU 
           O IMENOVANJU  POVJERENSTVA ZA DRUŠTVENE DJELATNOSTI 

 

 

 

 

AD- 24. ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA KOMUNALNO GOSPODARSTVO  

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli  

                                                             ODLUKU 
            O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA KOMUNALNO GOSPODARSTVO 

 
 

 

AD- 25. ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA  GOSPODARSTVO 

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli 

                                                             ODLUKU 
                       O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA  GOSPODARSTVO 
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AD- 26. ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA MEĐUNARODNU I  

             MEĐUGRADSKU SURADNJU 

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli  

                                                             ODLUKU 
                         O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA MEĐUNARODNU I  

                                              MEĐUGRADSKU SURADNJU 

 

 

 

 

AD-27. ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA RAZVOJ MJESNE SAMOUPRAVE  

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli  

                                                             ODLUKU 
            O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA RAZVOJ MJESNE SAMOUPRAVE 

 

 

 

AD-28. ODLUKA O IMENOVANJU ODBORA ZA HRVATSKE BRANITELJE IZ  

           DOMOVINSKOG RATA  

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli  

                                                             ODLUKU 
                    O IMENOVANJU ODBORA ZA HRVATSKE BRANITELJE IZ  

                                                    DOMOVINSKOG RATA  

 

 

 

 

AD – 29. ODLUKA O IMENOVANJU SOCIJALNOG VIJEĆA GRADA PAGA  

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“ donijeli 

                                                             ODLUKU 
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              O IMENOVANJU SOCIJALNOG VIJEĆA GRADA PAGA 

 

AD – 30. ODLUKA O IMENOVANJU  KOMISIJE ZA PRIZNANJA  

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli  

                                                             ODLUKU 
                           O IMENOVANJU  KOMISIJE ZA PRIZNANJA 
 

 

Izašao vijećnik Davor Fabijanić te je sjednici nazoĉno 10 vijećnika. 

 

 
AD – 31.ODLUKA O IMENOVANJU ĈLANOVA UPRAVNOG VIJEĆA DJEĈJEG VRTIĆA  

              PAŠKI MALIŠANI 

 

          Proĉelnica Sanja Bukša Kustić proĉitala je prijedlog većinske koalicije  (HDZ; MODES 

i NS- REFORMISTI) za imenovanje ĉlanova Povjerenstva. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 8 glasova „za“ i 2 

glasa „protiv“  donijeli 

                                                             ODLUKU 
              O IMENOVANJU ĈLANOVA UPRAVNOG VIJEĆA DJEĈJEG VRTIĆA  

                                                     PAŠKI MALIŠANI 

 

 

Vratio se vijećnik Davor Fabijanić te je sjednici nazoĉno 11 vijećnika. 

 
 

AD – 32. ODLUKA  O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O REGULIRANJU PROMETA NA 

              PODRUĈJU GRADA PAGA 

 

          Sanja Bukša Kustić -  Predloţenom izmjenom i dopunom dosadašnja Odluka o 

reguliranju prometa na podruĉju Grada Paga mijenja se i dopunjuje odredbama koje se odnose 

na vrijeme u kojem je dozvoljen promet vozilima za snabdijevanje Ulicom Katine, 

Branimirovom obalom, Šetalištem grada Zanea (sada je promet vozilima za snabdijevanje 

dozvoljen u vremenu od 7,00-9,00 sati) te na postupak izdavanja odobrenja za ulazak u 

gradsku jezgru. Novim prijedlogom Odluke gradonaĉelnik je ovlašten propisati naĉin, uvjete i 

naknade za izdavanje odobrenja za ulazak u gradsku jezgru (za potrebe snabdijevanja i 

graĊevinskih radova). 

         Branimir Paro Vidolin -  Nije problem  odluke već  da li će se ona provoditi. 

          Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 
                O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O REGULIRANJU PROMETA NA 

                                          PODRUĈJU GRADA PAGA 
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Izašao vijećnik Davor Fabijanić te je sjednici nazoĉno 10 vijećnika. 
 

AD – 33. ODLUKA O PROGLAŠENJU SVOJSTVA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

               JAVNIM DOBROM U OPĆOJ UPORABI ZA GROBLJA NA PODRUĈJU GRADA  

               PAGA 

 

               Ana Šupraha - Sukladno Zakonu o komunalnom gospodarstvu, odreĊuje, izmeĊu 

ostalog, da su groblja komunalna infrastruktura. Zakon takoĊer ureĊuje pravno-tehniĉke 

radnje te postupak za evidentiranje u katastru i upis u zemljišne knjige komunalne 

infrastrukture izgraĊene do dana stupanja na snagu Zakona, odnosno do 4. kolovoza 2018. 

godine.   

         Svrha opisanih odredbi je konaĉno razrješenje pravnog statusa komunalne infrastrukture 

koja nije evidentirana u katastru i koja nije upisana u zemljišne knjige, radi usklaĊenja upisa 

sa stvarnim stanjem izgraĊene komunalne infrastrukture.  Odredbama istog Zakona odreĊen je 

pravni status komunalne infrastrukture, te istu definira kao javno dobro u općoj uporabi u 

vlasništvu odnosno suvlasništvu jedinice lokalne samouprave i/ili osobe koja obavlja 

komunalnu djelatnost te se upisuje  u zemljišne knjige kao javno dobro u općoj uporabi i kao 

vlasništvo odnosno suvlasništvo jedinice lokalne samouprave i/ili javnog isporuĉitelja koji 

upravlja komunalnom infrastrukturom.   

      Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi i odluku o 

ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi komunalne infrastrukture donosi predstavniĉko 

tijelo jedinice lokalne samouprave. Slijedom navedenog predlaţe se donošenje ove Odluke. 
 

           Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 
                  O PROGLAŠENJU SVOJSTVA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

     JAVNIM DOBROM U OPĆOJ UPORABI ZA GROBLJA NA PODRUĈJU GRADA PAGA 

 

 

 

 

 AD – 34.  ODLUKA O DAVANJU  NA KORIŠTENJE PROSTORA U VLASNIŠTVU   

                GRADA PAGA (UDRUZI KOS) 

 

     Ana Šupraha – Udruga mladih karnevalista KOS, Ulica paških rektora 13, Pag, 

OIB: 55140938615, podnijela je zahtjev za korištenje prostora u vlasništvu Grada Paga, koji 

se nalazi na adresi Vela ulica 10, u kojem je ranije bila smještena Drţavna geodetska uprava, 

Podruĉni ured za katastar nekretnina Pag. 

Ĉlankom 10. Odluke o poslovnim prostorima u vlasništvu Grada Paga («Sluţbeni 

glasnik Grada Paga broj 1/19) propisano je da se poslovni prostori u vlasništvu Grada mogu 

dati na korištenje bez naknade udrugama ĉija djelatnost predstavlja javnu potrebu i interes 

Grada na podruĉju kulture, sporta, odgoja i obrazovanja, tehniĉke kulture, zdravstva i 

socijalne skrbi, civilnog društva i manjinskih prava. Spomenuti poslovni prostori daju se na 

korištenje posebnom odlukom Gradskog vijeća Grada Paga, na odreĊeno vrijeme u trajanju do 

5 (pet) godina, uz mogućnost produţenja roka korištenja za isti vremenski period, pod 

uvjetom pridrţavanja ugovorenih obveza definiranih Odlukom, te ugovorom o korištenju. 

Ovom Odlukom predlaţe se korisnika osloboditi plaćanja reţijskih i drugih troškova, 

osim troškova tekućeg odrţavanja predmetnog prostora. 
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Osim navedenog, korisnik je u obvezi koristiti poslovni prostor u strogo namjenske 

programske svrhe, te poslovni prostor ne smije davati u podzakup. 

Slijedom navedenog predlaţe se donošenje ove Odluke. 

 

         Obzirom  da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

                O DAVANJU  NA KORIŠTENJE PROSTORA U VLASNIŠTVU   

                                       GRADA PAGA (UDRUZI KOS) 

 

 

 AD- 35. ODLUKA  O DAVANJU  NA KORIŠTENJE PROSTORA U VLASNIŠTVU   

                GRADA (UDRUZI  VOLIM VLAŠIĆI) 

 

  Ana Šupraha - Udruga Volim Vlašići, Put Magazina 38, Vlašići, podnijela je zahtjev 

za korištenje prostora u vlasništvu Grada Paga, koji se nalazi u Vlašićima,  u zgradi 

izgraĊenoj na kat.ĉest. 132/5 k.o. Povljana, na skici koja se nalazi u prilogu Prijedloga Odluke 

oznaĉen kao P1. 

Ĉlankom 10. Odluke o poslovnim prostorima u vlasništvu Grada Paga  propisano je da 

se poslovni prostori u vlasništvu Grada mogu dati na korištenje bez naknade udrugama ĉija 

djelatnost predstavlja javnu potrebu i interes Grada na podruĉju kulture, sporta, odgoja i 

obrazovanja, tehniĉke kulture, zdravstva i socijalne skrbi, civilnog društva i manjinskih prava. 

Spomenuti poslovni prostori daju se na korištenje posebnom odlukom Gradskog vijeća Grada 

Paga, na odreĊeno vrijeme u trajanju do 5 (pet) godina, uz mogućnost produţenja roka 

korištenja za isti vremenski period, pod uvjetom pridrţavanja ugovorenih obveza definiranih 

Odlukom, te ugovorom o korištenju. 

Ovom Odlukom predlaţe se korisnika osloboditi plaćanja reţijskih i drugih troškova, 

osim troškova tekućeg odrţavanja predmetnog prostora. 

Osim navedenog, korisnik je u obvezi koristiti poslovni prostor u strogo namjenske 

programske svrhe, te poslovni prostor ne smije davati u podzakup. Slijedom navedenog 

predlaže se donošenje ove Odluke. 

 

         Obzirom  da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 

                   O DAVANJU  NA KORIŠTENJE PROSTORA U VLASNIŠTVU   

                                GRADA (UDRUZI  VOLIM VLAŠIĆI) 

 

 

Vratio se vijećnik Davor Fabijanić te je sjednici nazoĉno 11 vijećnika. 

 

 AD - 36.ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA FORMIRANJE GRAĐEVNE ĈESTICE 

   

 Ana Šupraha – Bariĉević Igor obratio se Gradu Pagu sa zamolbom za izdavanje 

suglasnosti za otkup zemljišta u svrhu formiranja graĊevne ĉestice od k.ĉ. 15299/112494 i 

13992/1, sve k.o. Pag.  Zakonom o prostornom ureĊenju propisana je obveza prodaje 
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 zemljišta, sukladno kojoj su jedinice lokalne i podruĉne (regionalne) samouprave duţne na 

zahtjev vlasnika zemljišta, odnosno graĊevine po trţišnoj cijeni prodati bez provedbe javnog 

natjeĉaja 

      Da bi Grad Pag mogao raspolagati nekretninama uknjiţenim kao javno dobro u općoj 

uporabi kao neotuĊivo vlasništvo Grada Paga, potrebno je prethodno ukinuti to svojstvo u 

površini koja je predmet raspolaganja. U predmetnom sluĉaju predlaţe se ukidanje tog 

svojstva na nekretnini oznake kat.ĉest. 13992/2 k.o. Pag , u površini od 58 m2, sukladno 

Situacijskom nacrtu koji je izraĊen od strane tvrtke GEO-PRIZMA d.o.o. 20.11.2019 , kako bi 

se sa istim moglo raspolagati sukladno vaţećim propisima. Slijedom navedenog predlaţe se 

donošenje ove Odluke. 

       Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 
             O DAVANJU SUGLASNOSTI NA FORMIRANJE GRAĐEVNE ĈESTICE 

 

 

 

AD - 37. ODLUKA   O NEKORIŠTENJU PRAVA PRVOKUPA ZEMLJIŠTA NA OTOKU  

                 MAUNU 

 

            Ana Šupraha -  Stranka  gospodin SrĊan Šupraha iz Mandri obratio se Gradu s 

ponudom za ostvarenje prava prvokupa dijela nekretnine oznake 8481/12 upisane u z.k.ul. 

7282 k.o. Pag – pašnjak na otoku Maunu po cijeni od 175.000,00 kuna. Obzirom da je 

procijenjeno da Grad Pag nema interes za kupnju te nekretnine predlaţe se donošenje ove 

Odluke. 

          Obzirom  da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                             ODLUKU 
                               O NEKORIŠTENJU PRAVA PRVOKUPA ZEMLJIŠTA  

                                                        NA OTOKU MAUNU 

 

 

 

 AD - 38. ODLUKA O NEPRIHVAĆANJU UGOVORA BR. 45-11-1/21 O SURADNJI NA  

               UDRUŢENIM  MARKETINŠKIM AKTIVNOSTIMA 

 

       Ante Fabijanić – Moj prijedlog je da takav ugovor potpiše TZ grada Paga suklado svojim 

mogućnostima, a ne Grad Pag. 

       Domagoj Viĉević-  Da li  je do sada bila praksa da to sufinancira i  Grad Pag. 

       Ante Fabijanić-  da , no smatram da  smo previše sufinancirali u odnosu na druge jedinice 

lokalne samouprave. 

       Ţeljko Marţić – praksa je bila da takve ugovore do sada 50% sufinanciraju jedinice 

lokalne samouprave, a 50% turistiĉke zajednice. Pitanje je koliko mi kao jedinica lokalne 

samouprave od toga imamo korist. Ĉinjenica je da se efekti toga ne mogu vidjeti od danas do 

sutra no smatram da nam je to znaĉajno. Zato nisam da se to ne prihvati. Smatram da najveće 

koristi od toga ima grad Zadar kao i Novalja  tj. Zrće. No to gosti prolaze preko Paga te se 

potrudimo da ti gosti  svrate i u Pag. Stoga predlaţem da se udio Zadra  koji je bio 10% 

podigne na 10,50 % a ostalima smanji na 9,50 i o tome da se raspravi sa ostalim sudionicima 



 

19 

 

udruţenog  financiranja. Nisam za to d ane izdvajamo za avio destinaciju obzirom  na njen 

znaĉaj u turizmu. 

         Ante Fabijanić -  Temeljem analiza smatramo da smo obzirom na izdvajanja koje  daje 

Grad jako  loše prošli tim više što mnoge jedinice lokalne samouprave na podruĉju Zadarske  

ţupanije nisu sudjelovale u  ovakvom sufinanciranju. 

       Domagoj Viĉević – Radi se o udjelu Grada u iznosu od 81000,00  kuna. Smatram da 

ovakvu akciju treba podrţati, a koliko će Grad Pag imati koristi od toga to ovisi o angaţmanu 

naših turistiĉkih djelatnika. 

        Ante Fabijanić – Tim letovima uglavnom dolaze mladi, a znamo na koje destinacije oni 

idu. Traţili smo da postave naše prospekte u avionima  pa nam ni to nismo odobrili,a smatram 

d aje ovo veliko izdvajanje za Grad. 

        Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 9 glasova „za“  i 2 glasa 

„protiv“ donijeli 

                                                             ODLUKU 
                   O NEPRIHVAĆANJU UGOVORA BR. 45-11-1/21 O SURADNJI NA  

                         UDRUŢENIM  MARKETINŠKIM AKTIVNOSTIMA 

 

 

  AD - 39.ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O PRIKLJUĈENJU NA  

                KOMUNALNE VODNE GRAĐEVINE 

 

               Ana Šupraha –   Sukladno odredbama Zakona o komunalnom gospodarstvu plaćanje 

komunalnog doprinosa  više  nije uvjet za izdavanje akta za gradnju, ĉime dolazi do problema, 

kako prilikom utvrĊivanja obveze plaćanja komunalnog doprinosa, tako i prilikom provedbe 

prisilne naplate utvrĊene obveze.  Stoga se ovom Odlukom propisuje  obveza dostave dokaza 

kojim se dokazuje podmirenje istog. Slijedom toga predlaţe se donošenje ove Odluke. 

               Ţeljko Marţić – znaĉi uvjet za prikljuĉak je plaćanje komunalnog doprinosa, što je  

sa onima koji plaćaju na rate. 

               Ana Šupraha – Uz zahtjev za prikljuĉenje nekretnine  se mora dostaviti dokaz o 

plaćenom komunalnom doprinosu ili rješenje o obroĉnoj otplati i potvrdu o nepostojanju duga 

na ime komunalnog doprinosa. 

               Obzirom  da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni 

akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli4 

                                                             ODLUKU 

                     O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O PRIKLJUĈENJU NA  

                                   KOMUNALNE VODNE GRAĐEVINE 

 

       Obzirom da nije bilo vijećniĉkih pitanja predsjednica Vijeća  zatvorila je rad sjednice. 

Rad sjednice je završen  u 10,20 sati. 
 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-21-1 

Pag,   20.srpnja 2021.                                         

                                         GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                            Jasna Magaš 
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